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Τομέα Αθηνών
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ΘΕΜΑ: «Διαχρονική εκκρεμότητα ο κυκλοφοριακός κόμβος του Δρίσκου
Ιωαννίνων»

Κύριοι Υπουργοί,

Επί της Εγνατίας Οδού και στην Περιφέρεια Ιωαννίνων, η Εγνατία Οδός Α.Ε. από το
2018 ως τροχοπέδη λειτούργησε στα σχέδια κατασκευής κόμβου στο Δρίσκο. Με
διάφορες προφάσεις (π. χ. χαμηλά κυκλοφοριακά δεδομένα ή τεχνικά προβλήματα)
απέφευγε την ανάληψη της κατασκευής του έργου.  Έτσι,  κατόπιν,  η Περιφέρεια
Ιωαννίνων θεώρησε ότι είναι ευκαιρία να κινηθεί, ούτως ώστε να διεκδικήσει και να
αναλάβει το εν λόγω έργο. Αλλά με τον καιρό ατόνησε το ενδιαφέρον της, παρόλο που
είχε εκθέσει εναλλακτική πρόταση και συγκεκριμένα τη δημιουργία εισόδου - εξόδου
μεταξύ της σήραγγας του Δρίσκου και της γέφυρας Αράχθου, στο ρεύμα κυκλοφορίας
προς Ιωάννινα.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Υφίσταται σχεδιασμός δημιουργίας κόμβου επί της Εγνατίας Οδού και στο ύψος του
Δρίσκου Ιωαννίνων το επόμενο χρονικό διάστημα κι αν ναι, ποια Εταιρεία οδοποιίας θα
την αναλάβει;

Ο ερωτών Βουλευτής
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